
Čo nové sa stalo v Sklenom cez týždeň 

31. Týždeň 

Pondelok 29.7. : 

V pondelok sa začal avizovaný zátvor obecného úradu z dôvodu 

rekonštrukčných prác v kancelárii prvého kontaktu. Bolo treba všetko 

vypratať, najmä všetky dokumenty a premiestniť ich na bezpečné 

miesto.  

Všetko sme vypratali a mohli sme vypratať a posunúť nábytok. 

Vypratali sme aj starý koberec a pozakrývali sme nábytok. 

Pracovníci VPP kosili celý týždeň trávu v obci a tento týždeň  areál 

starého cintorína a koncom týždňa nový cintorín.   

Poobede bola v obecnom dome aj komisia zložená zo všetkých 

poslancov (prítomní boli len štyria), kde sa otvárali obálky s menami na 

hlavného kontrolóra obce. Voľba je plánovaná dlhodobo na 5.8. na 

verejnom obecnom zastupiteľstve.   

 

Utorok 30.7. : 

V utorok sme pokračovali v rekonštrukcii obecného úradu a to 

konkrétne  maľovaním celej miestnosti vrátane vyspravenia prasklín 

sádrou. Tu by som chcel pochváliť všetkých zamestnancov, ktorí si 

vyhrnuli rukávy a spolu so mnou pridali ruku k dielu na skrášlení 

priestoru, kde je prvý kontakt so zamestnancami obce.  

Ja som omaľoval strop a ostatné už sme zvládli spoločne. Matrikárka 

spravila generálny separ dokumentácie a všetko čo sa časom 

nahromadilo v kancelárii a nemuselo tam byť, sme dali do archívu.  

Poobede sme položili prvé časti plávajúcej podlahy a vyzeralo to 

celkom dobre.  

 

 



Streda 31.7: 

Pracovníci VPP pokračovali v kosení areálu cintorína. 

V stredu sme dokončili pokládku plávajúcej podlahy a premiestnili 

všetok nábytok na pôvodné miesto, okrem pultu, na ktorý sa bude 

montovať nový povrch.  

Doobeda sme nachystali okrem iného aj kinosálu na nedeľné letné 

kino, tak aby si ho mohli užiť detičky a spolu s nimi aj rodičia. Vysielať 

sa bude film Hurá do džungle, ktorý si vybrali ľudia vo verejnom 

hlasovaní na Facebook- ovej stránke obce Sklené. 

V stredu sa udiala ešte jedna veľmi dôležitá vec a to nábor detí na 

futbal. Akcia sa celkom vydarila a na ihrisku bolo prítomných okolo 

desať detí, ktoré chcú byť zapojené do športového klubu. Účasť ma 

dosť prekvapila a vidieť, že deti majú záujem o športovanie, len im 

treba dať príležitosť. 

Tu by som chcel poďakovať nášmu novému občanovi, ktorý sa ponúkol 

po rozhovore s predsedom futbalového klubu, kde som bol zúčastnený 

aj ja , že pomôže s futbalom pre deti.  

 

Štvrtok 1.8: 

Vo Štvrtok sme pokračovali v roztriedení vecí a následnom uložení do 

regálov. Prišli aj majstri s novou skriňou na fascikle na ľavej strane od 

vchodu do miestnosti, ktorá nahradila starý stolík na ktorom bol aj 

systém Florián, cez ktorý ide hlásenie obecného rozhlasu a SMS správy 

občanom. Majstri namontovali aj novú dosku na centrálny pult 

a výsledok si budete môcť pozrieť sami na vlastné oči.  

Vo štvrtok sme ešte upratali aparatúru a veci, ktoré boli nahromadené 

vo vstupnej chodbe obecného domu a doteraz nebol čas ich upratať, 

lebo ako som písal, venovali sme všetku energiu na prerábku 

miestnosti na obecnom úrade.   

 



Piatok 2.8.: 

 

V piatok bol naplánovaný zber separovaného odpadu v našej obci 

obecnými zamestnancami. Nazbieralo sa separovaného odpadu veľmi 

veľa a sám som bol prekvapený, že za dva týždne sa našlo v obci 

celkovo 2 vlečky separovaného odpadu.  

Na obecnom úrade sme dokončovali práce po novom šate v miestnosti 

kancelárie obecného úradu.  

Nakoľko boli dvere otvorené a ľudia chodili okolo najmä teda cudzí 

respektíve chatári, mali sme aj niekoľko stránok.  

Okrem iného sme pripravovali aj podklady pre pondelkové 

zastupiteľstvo, nakoľko tam bude prebiehať tajná voľba hlavného 

kontrolóra obce a množstvo ďalších bodov, ktoré bude treba 

prerokovať.  

 

 

 

 Slovo na záver: 

Celý týždeň bol veľmi náročný, lebo sme museli riešiť rekonštrukciu 

miestnosti obecného úradu, nakoľko to už bolo veľmi potrebné. 

Okrem rekonštrukcie bolo potrebné riešiť aj prípravu podkladov na 

obecné zastupiteľstvo a aby sa nič pri rekonštrukcii nepokazilo.  

Podľa mňa sa to celkom podarilo a niečo, čo ma dosť prekvapilo bolo 

množstvo káblov ,ktoré boli zbytočné v kancelárii a ukázali sa až pri 

otvorení celého priestoru.  

V utorok 30. júla bol medzinárodný deň priateľstva. Je veľký dar mať 

skutočného priateľa a v tomto kontexte, by som to mohol len potvrdiť.  

Pamätám si, keď som bol zvolený na funkciu starostu obce, povedal mi 

jeden môj dlhoročný priateľ „Tibor, teraz budeš mať veľa kamarátov“ 



a mal pravdu a preto v súkromnom živote riešim osobné veci len so 

skutočnými priateľmi.  

V každom prípade, chcem tento týždeň zakončiť optimisticky a veľmi 

ma potešilo nedeľné kino pre naše detičky a aj účasť, ktorá bola na 

pomer obyvateľov úctyhodná.  

 

Starosta obce Sklené Ing. Tibor Rišiaň     5.8.2024 


